
DODATEČNÉ INFORMACE Č. 1 K ZADÁVACÍ DOKUMENTACI 
 

 

 

1. Identifikační údaje o zadavateli. 

 

TEPLO Přerov a.s. 

Se sídlem: Blahoslavova 1499/7,  750 02 Přerov 

IČ: 25391453, DIČ: CZ25391453 

Zastoupená: Mgr. Josef Kulíšek - předseda představenstva 

                      Ing. Jiří Lajtoch - místopředseda představenstva 

 (dále jen  zadavatel) 

 

 

Zastoupení podle § 151 zákona č. 137/2006 Sb.: 

 

Marandis s.r.o, 

Se sídlem: Pivovarská 139/5,743 01 Bílovec 

IČ: 29382122, DIČ: CZ29382122 

Zapsaná v obchodním rejstříku vedeném Krajským soudem v Ostravě, v oddíle C, vložka 37739 

statutární orgán: Martin Anders,  jednatel 

(dále jen administrátor), 

 

 

Zadavatel veřejné zakázky „Realizace FVE na objektech společnosti TEPLO Přerov a.s.“ 
poskytuje dodavatelům dodatečné informace: 

 

DOTAZ Č.1:  

Účinnost článků 16%,je z jakého důvodu??Oporu ve vyhlášce ani v zákoně nemá. 

ODPOVĚĎ Č.1:  

Minimální účinnost fotovoltaického polykrystalického článku 16% je uvedena ve vyhlášce č. 

349/2010 Sb. - příloha č. 14. 

 

DOTAZ Č.2:  

Panely o výkonu 250Wp ,jsou z důvodu jakého??Tento typ značně zužuje nabídku a  prodražuje 

zakázku. 

 

ODPOVĚĎ Č.2:  

Výkon panelů 250 Wp je dle návrhu v projektové dokumentaci z důvodů prostorového umístění 

panelů na objektech. 

 

DOTAZ Č.3:  

Proč zakázka nebyla vypsána včetně PD? 

 

ODPOVĚĎ Č.3:  

V rámci Zákona o veřejných zakázkách č. 137/2006 Sb. je nutno cenové nabídky vypracovávat dle 

projektové dokumentace pro realizaci stavby. Proto byla oslovena projekční firma, která tyto projekty 

vypracovala. 



DOTAZ Č.4:  

Proč je v zadání použití kabelu 6mm v podmínce???zakázku to prodražuje a navíc v tak krátkých 

vzdálenostech 6mm kabel má opačný efekt na výkon. 

 

ODPOVĚĎ Č.4:  
Použití kabelu 6mm je stanoveno projektantem, který ho navrhl dle výpočtu. 

DOTAZ Č.5:  

Slepé položkové rozpočty ,,proč jsou tak detailně rozepsány až na jednotlivé kabely a matice ,,,??? 

 

ODPOVĚĎ Č.5:  
Slepé položkové rozpočty jsou detailně rozepsány z důvodů transparentnosti jednotlivých nabídek. 

DOTAZ Č.6:  

Panely polykrystalické z jakého důvodu???? 

 

ODPOVĚĎ Č.6:  

Polykrystalické panely byly navrženy na základě doporučení odborníků a z důvodu orientace 

jednotlivých objektů na světové strany. 

DOTAZ Č.7:  

Střídač s účinností 96% ? 

 

ODPOVĚĎ Č.7:  

Střídač s účinností 96% je v současné době standardem. 

 

DOTAZ Č.8:  

Vyjádření ČEZ k PD ,,a dodatečné podmínky ČEZ,, musí být obsahem cenové nabídky? 

 

ODPOVĚĎ Č.8:  

Nejsou obsahem nabídky, zajištuje zadavatel. 

 

 

 

V Přerově dne 04.04.2013 

 

 

 

 

 

 

 

 

        

…………………………………………. 

                         Za organizátora  
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